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ODAMIZ TARAFINDAN MESLEK KOMİTESİ 
MÜŞTEREK TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ 
 

 

 

Meslek Komiteleri Müşterek Toplantısı Grand Otel'de gerçekleştirildi. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Yönetim Kurulu Başkanımız Şevket Katırcıoğlu; " Her 

zaman ifade ettiğimiz gibi biz istişareyi çok önemsiyoruz. Sorunlarımızı ancak bir araya gelip 

konuşarak, ortak akıl birliği yaparak çözebileceğimize inanıyoruz. Bu doğrultuda, bugün siz 

değerli meslek komitesi üyelerimizle bir araya geldik. 

Niğde Ticaret ve Sanayi Odası olarak, hem üyelerimizin hem de ilimizin menfaatine olan tüm 

faaliyetlerde yer almaya, sorunların çözümünde aktif rol oynamaya, daima daha kaliteli 

hizmet vermeye çalışıyoruz. Bu çerçevede, üyelerimizle birlikte yurt içi ve yurt dışı fuarlara 

katılıyor, iş gezileri düzenliyoruz. Üyelerimizden gelen talepleri öncelikli olarak 

değerlendirerek farklı alanlarda seminerler, eğitimler gerçekleştiriyoruz. Sorunlara eğilmek 

ve çözüm üretebilmek adına zaman zaman çeşitli sektörlerle toplantılar yapıyoruz. 

http://www.nitso.org.tr/index.php/tr/haberler-2/733-musterek
http://www.nitso.org.tr/index.php/tr/haberler-2/733-musterek
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Verdiğimiz hizmet kalitesini artırmak ve belgeletmek adına bu yıl Türkiye Odalar ve Borsalar 

Birliği'ne Akredite Oda olmak için başvuruda bulunduk. Başvurumuz kabul edildi ve şu anda 

akredite oda unvanını almak için gayret ediyoruz. 

Bizler tüm bunları siz değerli üyelerimizden gelen güçle, birlik ve beraberlik duygusuyla 

gerçekleştiriyoruz. Odamıza kayıtlı olan tüm meslek gruplarının sesi olarak siz meslek 

komitesi üyelerimizden gelecek olan tüm görüş ve önerilere açığız, sorunlarınıza birlikte 

çözüm üretmeye ve bunun için gerekli girişimlerde bulunmaya da hazırız" diye konuştu. 

Toplantı meslek komitesi üyelerinin görüş ve önerilerini dile getirmesinin ardından sona erdi. 

BAŞKANIMIZ BLOOMBERG HT TELEVİZYONU 
ÇIKIŞ YOLU PROGRAMINA KATILDI 

 

Yönetim Kurulu Başkanımız Şevket Katırcıoğlu, Bloomberg HT Televizyonunda canlı olarak 

yayınlanan Sami Altınkaya'nın sunumunu yaptığı Çıkış Yolu programına katıldı. 
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Niğde'nin tarımı, sanayisi, öne çıkan sektörleri, üniversite-sanayi işbirliği, yatırım için cazip 

fırsatlar vb. konularda bilgileri izleyicilerle paylaştı. 

 
 


